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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 21.01.2022, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 7 din 20.01.2022 
 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 11 convocaţi prin Dispoziția nr. 7/20.01.2022. Lipsește dl. Andronic Dumitru, 

fiind depistat pozitiv cu COVID 19. Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate 

consilierilor locali pe suport hârtie și watsapp.  

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente proiectului 

„DESFASURAREA ACTIVITATII DIDACTICE, PRIN ASIGURAREA ACCESULUI ELEVILOR DIN 

LOCALITATEA LEORDA, JUDETUL BOTOȘANI,  LA PROCESUL DE INVATARE IN MEDIUL 

ONLINE SI DESFASURAREA IN BUNE CONDITII A SERVICIULUI PUBLIC DE EDUCATIE” 

  

Se supune la vot ordinea de zi care este aprobată cu un număr de 10 voturi pentru din 10 

consilieri prezenți.  

 

Dl. primar preă conducerea ședinței dlui. președinte. 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente proiectului 

„DESFASURAREA ACTIVITATII DIDACTICE, PRIN ASIGURAREA ACCESULUI ELEVILOR DIN 

LOCALITATEA LEORDA, JUDETUL BOTOȘANI,  LA PROCESUL DE INVATARE IN MEDIUL 

ONLINE SI DESFASURAREA IN BUNE CONDITII A SERVICIULUI PUBLIC DE EDUCATIE” 

 

Dl. primar- cu ocazia prezentării ordinii de zi a făcut și o scurtă prezentare a proiectului, cu 

privire la valoarea acestuia, valoarea participațiunii proprii și beneficiile acestui proiect.  

Dl. Angheluși-având în vedere ca dl. primar a făcut o scurtă prezentare, vă invit să vă 

spuneși punctele de vedere, dacă sunt. 

 Dl. Grădinaru-este un proiect foarte bun pentru elevi și cadrele didactice. Îl rog pe dl. 

primar să fie achiziționate produse de calitate, care să ajute elevii și profesorii în activitatea 

lor.  

Dna. Marin- întradevăr este un proiect foarte bun, sper să fie implementat cât mai curând, 

poate să prind și eu până la ieșirea mea la pensie. 
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Dl. primar-sunteți tânără, o să-l prindeți. 

 

Nemaifiind discuții, se supune la vot punctul 1 al ordinii de zi, care se adoptă cu un numar 

de 10 voturi pentru. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUȘI CONSTANTIN                      LUNGU CORNEL 


